
Referat Bestyrelsesmøde 5/3 2014 
 
Deltagere: Per Kjær, Anders Fredriksen, Mads Lund, Rikke Willemoes, Henrik Jensen (gæst), 
fraværende Dorte Pedersen 
 
Dagsorden 
1) Veje ved Henrik Jensen 
 
Henrik gennemgik sagsforløbet omkring 1 års vejsynet. Situationen blev debbateret og vurderingen 
er at vi ikke kan gøre yderligere hverken ifht. kommunen eller ifht entrepanøren. 
Der vurderes at det vil være hensigsmæssigt at få en eller to eksperter til at vurdere rest levetiden på 
belægningen, samt få nogle anbefalinger til løbende vedligehold af vejene. Herefter skal det 
vurderes om vi selv vil føre opsyn og få reparationer udført efter behov, eller hvorvidt det vil være 
hensigtsmæssigt at lave en aftale med en leverandør. 
Aktioner: Dorte kontakter Bo Mørch for at få hans vurdering. Per kontakter Allan for at få kontakter 
i hans netværk. 
 
 
2) Siden sidst. 
 
Løst og fast blev vendt men der ligger ikke nogle konkrete sager der skal behaldles. 
 
 
3) Afslutning på emnet veje. 
 
behandlet under pkt1. 
 
 
4) Arbejdsdag 
 
Blev fastsat til Lørdag d. 26/4 kl 9. 
Opgaver på dagen:  
- Oprydning i skovkanten 
- Beskæring af beplantningen på det grønne areal 
- reparation af brostensbelægning ved stikvej 4 
  
 
5) evt. 
 
Per undersøger situationen omkring registrering af olietank på det grønne areal. Så vidt vides er de 
fjernet, men dette blev muligvis ikke gjort ifølge foreskrifterne. Per stikker en forsigtig finger i 
jorden ved kommunen for at få en status omkring emnet. 
 
Næste møde: Mandag d. 26/5 kl 19.30 
 


